
NÁVRH K PROJEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVU MĚSTA JEVIŠOVICE 

 

Na zasedání zastupitelstva, dne 7. června 2023, vystoupila Mudr. Zdeňka Severinová a seznámila 

zastupitele s finanční náročností, která je spojena s poplatky za nájem a energie provozované 

ordinace praktického lékaře v pronajatých prostorách.  

K tomuto bylo předloženo písemné vyjádření provozovatele Lékárny v Jevišovicích, umístěné ve 

stejném objektu a za stejných podmínek, jako ordinace praktické lékařky, a to ve znění, které bylo 

zcela v souladu s vyjádřením Mudr. Severinové. 

Jak Mudr. Serevinová, tak i Lékárna, mají pronajaty prostory v rodinném domě v Jevišovicích od 

fyzické osoby. 

Jelikož se v obou případech jedná o důležitou součást občanské vybavenosti města, mělo by být 

v jeho zájmu přistoupit k danému problému. 

Město Jevišovice bohužel v současné chvíli nedisponuje prostorami, které by vyhovovaly potřebám 

provozu lékařských služeb a výkonu lékárenské praxe. 

 

V souvislosti s výše uvedeným předkládám k projednání zastupitelstvu Města Jevišovice následující 

návrh: 

- Navrhuji tímto, aby byl poskytnut finanční příspěvek Mudr. Zdeňce Severinové a 

provozovateli Lékárny OOVL Jevišovice Magistra lékárna, a to v alikvótní výši nájemného, 

případně nákladů na energie. 

 

 

 

v Jevišovicích dne 2. 7. 2023                                                                                                 Magda Dočekalová 

 

 

 

 

 


